
Referat FAU møte 28.11.2022

Til stede: Silje Malmin-daglig leder, Morten Rosmer (vara styremedlem/økonomi), 

Andreas Taraldsen, Miriam Næsheim (FAU leder, 2.kl), Eivind Frandsen (5.kl), Inge 
Moen (8.kl), Mandy Dahn (9.kl), Andrea Nyhuus (1.kl), Åshild Sund (barnehagen), 
Linda Rolén (6.kl), Maureen van den Bogaardt (FAU referent, 10.kl) 

Gjest: Kjersti Kristengård - Steinerskolens foreldreforbund 

Fravær:  Mina Hemsen (3.4.kl), Marianne Bakkerud 

Neste møte mandag 23.1.2023 kl.18.30 

__________________________________________________________________________ 

1. Introduksjonsrunde alle FAU medlemmer sammen m/Kjersti Kristengård om hvorfor vi 
valgte Steinerskole til våre barn.

2. Steinerskolens foreldreforbund v/Kjersti Kristengård Informasjonsforedrag
Hva innebærer Steinerskolens foreldreforbund?
Som forelder ved en steinerskole i Norge er du også medlem i Sff. Vårt mål er et best 
mulig samarbeid mellom skole og hjem. Vi er samtalepartner og gir veiledning til 
enkeltforeldre, klassekontakter, FAU, lærere og skoler. Vi samarbeider med 
Steinerskoleforbundet, Steinerhøyskolen, og steinerskoleforeldre i Europa for å styrke 
skolenes rammevilkår; både økonomisk, juridisk og pedagogisk. Vi holder kurs og 
foredrag på foreldremøter, FAU-møter og lærermøter. Medlemskap koster kr. 360,- pr. 
familie pr. år. Du finner nyttige tips og materiell på vår
hjemmeside: www.foreldrene.no – og det finnes på FB

3. Info fra skolen v/Silje Malmin
1. Helsesykepleier starter i 60% stilling to ganger i uken på barnetrinnet fra 

1.1.2023.
2. Tverrfaglig InnsatsTeam (ppt/barnevern/helsesykepleier/skole) finner sted på 

skolen enn gang i måned fram til sommerferien 2023
3. Rusteamet har møte med lærerne på skolen
4. På fredag 16.2.2022 er det ballfest til ungdomstrinnet i hallen. Hilde har blitt 

involvert med ballkomiteen til forberedelse. Innbetaling til inngangsbillett i regi 
av skolen via Vipps. Flere foreldre skal være til stede som vakt.

5. Silje har vært med i en web seminar til en forskingsundersøkelse fra NKVTS 
Nasjonal Kunnskapssenter om vold og traumatisk stress. Tema var <psykososiale 
konsekvensen av koronapandemien>.

6. Julemarkedet hadde mye engasjement. Fint igjen med et fellesmål. Kanskje til 
neste år, kunne ha vært fint med for ek. Julespill, en musikk band på tvers av alle 
trinn.

4. Økonomi v/Morten Rosmer

I kasse

Fra julemarked: 82.600kr

På konto: 43.000kr

http://www.foreldrene.no/
https://www.facebook.com/profile.php?id=100040875377887


5. Søknader

• levert fra barnehage/SU i oktober 2023 til en elektrisk steketakke – 5000 kr 
godkjent

• søknad levert fra barnehage/avd. Tyttebær til en Lavvo, som kan brukes også av 
skolen i framtiden, støtte av FAU 20 000kr – godkjent

• skolen som spør om å bidra til en forestilling på Nasjonaltheatret, 200kr per 
elev, skolen betaler 4100kr og FAU støtter med 4500kr - godkjent

6. Evaluering Julemarked 2022 – forarbeid og selve markedet

Veldig fint at vi gjennomførte den på relativt kort forberedelse tid, takk til alle foreldre 
som var med i julekomiteen! Noen punkter til å huske til neste år, evaluering fra 
komiteen følger i tillegg snart

• Skolen tar initiativ til 1. julemarkedsmøte neste år - Ingrid Gammelsæther har 
julemarkeds-info på papir og Andreas vet veldig mye!

• Rettigheter til FB side om julemarked deles med Frode, mer bruk av denne FB 
siden i framtiden ønskes

• FAU dropbox deles med skole. Via Michiel.

• Det er lurt å til å ha et møte allerede før sommeren med komiteen, for å vite 
hvem er med ift planleggingen etter sommerferie

• Julekomiteen består av: 5.,6.,7. klasse representanter (klassene må velge sine 
representanter til julekomiteen til det kommende året) + en representant fra 
barnehagen + en person fra skole

• Følge med ‘Hva skjer i Asker’ på kommunens side, dato-en må ikke konkurrere 
med andre aktiviteter på samme dag i Tofte/Sætre/Klokkarstua – neste gang 
26.11, sjekk?

• Søppelkasser mer synlig

• Benkene var våt, skinn på benken neste gang, lykter på bordet

• Sjekk hvor mange sitteplasser rundt omkring

• Henge opp skilt til barnehagen og til hesteområde

• Hesteaktivitet skulle hatt tre foreldre til å hjelpe, øke prisen i tillegg

• forberede foreldre bod litt tidligere, mer plass innen? plassere det fint på bordet 
og flere personer til for å hjelpe

• Innlevering av produkter etc dagen før selve marked ift logistikken

• Kunne vært fint med åpningssang og musikk i kafeen

• Fungerte bra med forskjellige betalingsmetoder: Vipps (skal det skilles mellom 
kontoer på Vipps??), kontanter og sjetonger

• Ift mattilbud: vann, rundstykker, biffkorn, Norgeschili pølser til vurdering




